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Fråga
till Kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M)

Frågor som behöver svar, i en offentlig process.

Vi tänker ta ett exempel för att illustrera vår fråga:
I ärende 16. Godkännande av Ramöverenskommelse avseende fastigheten
Magasinet 19 inom Övre Bryggårdsgärdet i Norrtälje stad på kommunstyrelsen deltog
vi inte i beslutet eftersom vi kände att vi hade fler funderingar och frågor vi ville ha
svar på. Vi yttrade dessa och lade en protokollsanteckning. Hur ska dessa frågor
besvaras? Vi kan ju såklart springa till de berörda tjänstemännen och fråga, men vi
tycker att det här borde vara en öppen process. Vi skulle vilja att vi hittar ett sätt där
man kan inkludera de frågor som ställs, muntligen eller i protokollsanteckningar osv, i
hanteringen av det officiella ärendet. Att de berörda tjänstemännen eller politikerna
får skicka med svaren på frågorna tillsammans med de övriga underlagen till nästa
instans. Detta för att både frågeställaren enkelt får sina svar men också för att andra
politiker/partier samt medborgare som följer det här även de ska kunna se svaren på
frågorna.

Fråga: Kan du Bino Drummond, hålla med om att det vore en bra ide och därför verka
för att vi kan hitta ett sätt som detta, att officiellt bifoga frågor och svar som
uppkommer i ärendet till följande instans, kan göras på?
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